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لغو کنسرت ها به دلیل برخوردهای سلیقه ای است
رییس فراکســیون امید مجلس در اولین واکنش پس از ورودش به مجلس به لغو کنسرت ها از برخوردهای سلیقه ای 
درخصوص لغو کنسرت ها انتقاد کرد و با اشاره به لزوم شفاف سازی سیاست ها و قوانین در این زمینه، وزیر ارشاد را در این 
زمینه به مجلس پاسخگو خواند.  محمدرضا عارف درباره لغو کنسرت های مجوزدار در برخی شهرها گفت: اینکه در یک 
استان کنسرتی برگزار نشود و در دیگری بتواند مجوز اجرا بگیرد، نشان می دهد یک سیاست روشن در این زمینه وجود 
ندارد؛ لذا در حوزه فرهنگ مهم این است که راهبردها و جهت گیری ها مشخص شود و قانونی شفاف وجود داشته باشد. 
عارف با اشــاره به نقشه مهندســی فرهنگی کشور، تصریح کرد: من فکر می کنم شــاید بتوانیم این امر را جزو وظایف 

شــورای عالی انقلاب فرهنگی قرار دهیم؛ لذا این شورا باید ســریعتر سیاست ها و راهبردهای این بخش را مشخص و ابلاغ کند و مجلس هم کمک 
کند تا در جایی که نیاز به قانونگذاری اســت، این امر صورت گیرد تا کمتر شاهد برخورد سلیقه ای باشیم. وی تاکید کرد: نتیجه برخورد سلیقه ای، دور 
شــدن جوانان از فرهنگ بومی و اسلامی و رو آوردن به شبکه های خارجی و ایجاد هرج و مرج در کشور است. نماینده مردم تهران در مجلس با تاکید 
بر اینکه باید مساله موسیقی و کنسرت ها در کشور حل شود، افزود: مردم، جوانان و هنرمندان کشور باید تکلیف خودشان را بدانند زیرا بدترین حالت 

بلاتکلیفی و برخورد سلیقه ای است که متاسفانه امروز در حوزه موسیقی با برخورد سلیقه ای مواجه هستیم.
این نماینده مردم در مجلس دهم با بیان اینکه وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی باید در رابطه با برگزاری کنسرت و لغو آن پاسخگو باشد، تاکید کرد: وزیر 

فرهنگ در مقابل مجلس مسئول است و باید در برابر هر اقدامی پاسخگو باشد.

انتخابات اهر و هریس باطل شد، تبریز تایید
در حالی که مجلس دهم با شناختن ترکیب هیات رئیسه کار خود را آغاز کرده است امروز خبر رسید که نتیجه انتخابات در 
حوزه انتخابیه اهر و هریس ابطال شــده تا پیروز انتخابات این حوزه که از لیســت امید به مجلس راه یافته بود از رسیدن به 
بهارســتان جا بماند. سیامک ره پیک همچنین از جابه جایی منتخب چهارم و پنجم حوزه انتخابیه تبریز، اسکو و آذرشهر 

طبق نتایج بازشماری آرای این حوزه خبر داد.
سخنگوی هیأت مرکزی نظارت بر انتخابات از راهیابی محمداسماعیل سعیدی به مجلس شورای اسلامی از حوزه انتخابیه 
تبریز، اسکو و آذرشهر و همچنین ابطال انتخابات در حوزه انتخابیه اهر و هریس خبر داد. سیامک ره پیک سخنگوی هیات 

مرکزی نظارت بر انتخابات اظهار داشت: در جلسه امروز شورای نگهبان، پس از بررسی گزارش بازشماری آرای حوزه انتخابیه تبریز، آذرشهر و اسکو، ۳ 
نفر نخست این حوزه انتخابیه ابقا و ۲ نفر چهارم و پنجم این حوزه جابه جا شدند. او افزود: بنا بر نتایج بازشماری آرا در حوزه انتخابیه تبریز، محمداسماعیل 
سعیدی به عنوان منتخب چهارم این حوزه به مجلس دهم راه یافت و علیرضا منادی سپیدان از راهیابی به مجلس بازماند. ره پیک که با صداوسیما گفت وگو 
می کرد، اظهار داشت: آقایان محمدحسین فرهنگی و شهاب الدین بیمقدار و خانم زهرا ساعی دیگر منتخبان مرحله دوم انتخابات مجلس از این حوزه 
انتخابیه هســتند که به مجلس راه یافته اند. حوزه انتخابیه تبریز، اسکو و آذرشهر صاحب ۶ کرسی در مجلس شورای اسلامی است که در مرحله نخست 
انتخابات مجلس که ۷ اسفندماه در سراسر کشور برگزار شد، آقایان مسعود پزشکیان و احمد علیرضابیگی موفق شدند به خانه ملت راه یابند. وی گفت: بر 

این اساس پرونده بررسی صحت دهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی در همه حوزه های انتخابیه بسته شد.

 در برابر بدعهدی 
طرف مقابل انتخاب های 

متعددی داریم 
مدیرکل سیاســی و امنیت بین المللــی وزارت امور 
خارجــه ایــران اظهار کــرد: برخی چنیــن تصوری 
دارند که بحث غنی ســازی تنها به صورت شــکلی 
بوده اســت در صورتی که مســأله مهم، به رسمیت 
شناختن حق غنی سازی ایران بود. حمید بعیدی نژاد 
با اشاره به اهداف اولیه مذاکرات ایران و 5+1 عنوان 
کرد: از ابتدای مذاکرات تا زمان برجام به رســمیت 
شناختن حقوق هسته ای ایران و لغو تحریم ها جزء 

خواسته های تیم مذاکره کننده بوده است.
وی بیــان کــرد: تحریم هــا بــرای اعمال فشــار و 
جلوگیری از دستیابی ایران به غنی سازی وضع شده 
بود اما در شرایطی که طرف های مقابل غنی سازی 
را می پذیرنــد، تحریم ها نیز باید کاملا لغو شــود چرا 
که تحریم ها بــرای جلوگیری از غنی ســازی وضع 

شده بود.
بعیدی نژاد با بیان اینکه حفظ توانایی هسته ای ایران 
و لغــو تحریم ها دو پایه اصلی مذاکرات بوده و این از 
مطالبات جدی تیم مذاکره کننده بوده و خواهد بود، 
خاطرنشــان کرد: اینکه گفته شده دیگر بحث های 
اقتصــادی مهم نیســت و فقــط بحث شناســایی 
هسته ای بوده، درست نیســت و به طور قطع بحث 
اقتصادی برای کشور مهم است، برخی تصور دارند 
برجام تفاهم نامه اقتصادی و تجاری اســت که باید 
تحولی شگرف در اقتصاد کشــور ایجاد کند که این 

تصور اشتباه است.
وی تصریح کرد: برجام تفاهم نامه ای درباره مسائل 
هســته ای اســت که نمی توان انتظار داشــت برای 
موانــع اقتصادی و تجــاری، راه حل و راهکار رشــد 
تعریف کند بلکه رشــد اقتصادی و خروج از رکود به 
وســیله مدیریت اقتصادی صحیح در کشور حاصل 

می شود.
بعیدی نژاد با بیان اینکه بین دو عنوان »برجام، تفاهم 
اقتصادی« و »نتایج اقتصادی برجام« تفاوت های 
بســیاری وجــود دارد، گفــت: رشــد اقتصــادی 
ناشــی از مدیریت اقتصادی اســت کــه می توان از 
فرصــت برجام نیــز در تحقق این رشــد بهــره  برد و 
 خوشبختانه تمام کشور مصمم به بهره گیری از این 

فرصت  است.

همه تحریم های بانکی لغو شده است
بعیدی نژاد با اشاره به اینکه کلیه تحریم های بانکی 
لغو شده است، یادآور شد: سوئیفت از ابتدای اجرای 
برجام باز شده اما بانک های بزرگ به سبب احتیاط 
از فشــارها و ایجاد مشــکل از ســوی آمریکا برای 
پیوستن به مســیر ارتباط با ایران کُند عمل می کنند 
اما مذاکرات جدی در این زمینه شکل گرفته است.

وی دربــاره مشــکلات موجــود در مســیر ارتبــاط 
بانک های جهانی با ایران نیز گفت: مسأله ساختاری 
و بدنیتی آمریکا برای اجرا نشدن مفاد برجام در زمینه 
مســائل بانکی وجود دارد اما باید با اعمال فشــار و 
تأکید بر اجرای صریح برجــام، بتوانیم این حقوق را 

دریافت کنیم.
این عضو تیم مذاکره کننده هســته ای اعلام کرد: 
ارتباط ساختار بانک های بین المللی با ایران مطالبه 
جدی ایران از آمریکاست و باید آنچه در برجام نوشته 
شــده کامل اجرا شــود، در غیر این صورت چنانچه 
به نقطه ای برســیم که احســاس کنیم برخی از این 
تحریم هــا و محدودیت ها به ســبب فشــار موجود 
برخی کشــورها برداشــته نمی شــود اقدام متقابل 
انجام خواهیم داد که اگر چنین شود آمریکایی ها از 

اقدامات خود پشیمان خواهند شد.

من آن فراکیسون سومم...
زمزمه های تشکیل فراکسیونی سومی علاوه بر امید و ولایت در مجلس به گوش می رسد

با تشــکیل مجلس جدیــد و انتخاب هیات رئیســه زمزمه های تشــکیل یک 
فراکســیون جدید و جدایی اصولگرایــان میانه رو از پایداری هــا در راهروهای 

مجلس بیشتر و بیشتر می شود.
برخی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی بر این اعتقاد هستند که افراد تندر 
رو در هر دو جناح سیاســی موجود در مجلس مانع از پیشروی در کارها و تحقق 
اهداف اقتصادی و کلان نظام می شود و به همین دلیل اگر روند دو فراکسیون 
مجلس به این شکل ادامه داشته باشد شکل گرفتن فراکسیون جدید در مجلس 

شورای اسلامی دور از ذهن نخواهد بود.
برخی از نمایندگان مجلس نیز بر این اعتقاد هستند که تشکیل فراکسیون ولایت 
در ابتدای شــروع به کار مجلس یک فراکســیون اتحادی و موقتی  بوده است 
و تنها برای برای انتخابات رئیس و ســایر اعضای هیات رئیســه مجلس شکل 

گرفته بود و حال که این اعضا مشخش شده اند دیگر نیازی به آن وجود ندارد.
این نمایندگان بر این اعتقاد هستند که برخی ها از جمله نمایندگان منتسب به 
جبهه پایداری نمی توانند خود را با مشی سیاسی علی لاریجانی هماهنگ کنند 
و لذا بزودی اختلاف نظر های اساســی بین اعضای این جبهه و فراکســیون 
ولایت شکل خواهد گرفت و دیر یا زود این افراد خود را از فراکسیون جدا خواهند 
کرد لذا قبل از اینکه وضعیت بحرانی شود تشکیل فراکسیون جدیدی با حضور 

نمایندگان معتدلین و مستقلین از شروع هرگونه بحرانی ممانعت خواهد کرد.
البته مشــخص نیســت که ایده طراحی این طرح از کجا نشات گرفته است اما 
شــنیده ها نشــان می دهد که برخی از نمایندگان در فکر تشکیل فراکسیونی 
با ریاســت علی لاریجانی و حضور رســمی کاظم جلالی به عنــوان رئیس این 

فراکسیون در فکر اجرای کردن این تصمیم هستند.
در هیمن ارتباط غلامعلی جعفــرزاده با بیان این مطلب که اگــر ادامه روند دو 
فراکسیون امید و ولایت به این شکل پیش رود قطعا فراکسیون سومی متشکل 
از مستقلین و معتدلین شــکل خواهد گرفت. اظهار کرد: در هر دو فراکسیون 
امید و ولایت به دلیل انتخاب عنوان آن ها که هر دو برای ما مقدس است، افراد 

افراطی در آن ها دیده می شود و مورد پسند مردم نیستند.
وی تصریح کرد: طبیعی است اگر ادامه روند به این شکل باشد و اگر خودشان 

را اصلاح نکنند نباید شک کرد که فراکسیون سومی شکل گیرد.
جعفــرزاده ایمن آبادی در گفت و گو با تابنــاک در خصوص این موضوع اظهار 
داشت: دوره فراکسیون ولایت تمام شده است و به نظر می رسد که دیگر نیازی 
به این فراکسیونوجود ندارد فراکسیون ولایت به دلیل یک ضرورت تشکیل شد 
و به نظر می رســد که ضرورت آن به اتام رسیده اســت، به عبارت دیگر در مورد 

رئیس یک اجماعی بین افراد وجود داشت اما ا
وی گفت: از رئیس به بعد دیگر این اجماع دیگر وجود نداشت و از رئیس به بعد 
دیگر نظرات در هیات رئیســه متفاوت بود و خود به خود فراکسیون به دو دسته 
تبدیل گردید و به نظر می رســد که با ادامه این روند نیز این مســیر ادامه خواهد 
داشت، در حال حاضر در فراکسیون ولایت افرادی وجود دارند که اساسا برای 

برخی ها دور یک میز نشستن مقدور نیست.
این نماینده مجلس گفت: با این حساب طبیعی است که این افراد راه خود را از 
سایرین جدا کنند، به هر حال در فراکســیون امید افرادی وجود دارند که هیچ 
بحثی بین آنها وجود ندارد اما برخی گرایشــات اصــلاح طلبی دارند که گاهی 

چالش هایی را بین افراد خود فراکسیون ایجاد می کند.
این نماینــده گفت: متقابلا در فراکســیون ولایت نیز افــرادی وجود دارند که 
تفکرات پایداری دارند و این افراد نیز بین خودشــان مشکلی ندارند اما عده ای 
در این وســط وجود دارند که قادر هستند توازن را بهم بزنند، این افراد یا معتدل 
هســتند، یا مستقل هســتند و یا اصول گرا هســتند اما معتدل ترند و برخی هم 
اصلاح طلب هســتند اما معتدل هســتند و به همین دلیل امکان دارد که یک 

مجموعه ای با این ویژگی ها زیر یک سقف شکل گیرد.
این نماینده مجلس با بیان اینکه فراکســیون ســوم افــرادی خواهند بود که از 
دو فراکسیون موجود در مجلس جدا خواهند شــد و فراکسیون جدید را شکل 

خواهند داد.
این نماینده در پاسخ به این سوال که رهبری این فراکسیون را چه کسی بر عهده 
خواهد داشــت گفت: قطعا این افراد توســط آقای لاریچانــی و عارف هدایت 
نخواهند شــد، به دلیل اینکه عارف و لاریجانی با گروه فراکسیون های اصلی 

خواهند بود و شاید تمایلی برای حضور در فراکسیون جدید نداشته باشند.

وی گفت: بنابراین این احتمال که لاریجانی و عارف ریاســت این فراکســیون 
را داشته باشند کم اســت اما ممکن است این فراکسیون توسط یک شورا اداره 
گردد و لازم نیست یک فرد شناخته شده و ملی در این فراکسیون حضور داشته 

باشد و هدایت آن را برعهده بگیرد.
وی گفت: افردای هستند که جز جریان معتدل هستند و تنها به فکر کار کردن 
و پیش بردن اهداف اقتصادی و سیاسی نظام هستتند و گوش به فرمان رهبری 
هستند تنها فکرشان منافع ملی است و از از تند روی های جناحی نیز دوری می 
کنند این افراد تمایل دارند که نکات قــوت دولت را کمک کنند و با جاهایی که 
ممکن است ایراداتی داشته باشد مخالفت های معقول و قانونی می کنند، اینه 

تشکیل دهنده فراکسیون جدید در مجلس دهم خواهند بود.
این نماینده در پاســخ به این ســوال که گفته می شــود در هر دو طیف افرادی 
تنــدرو وجــود دارند ایــن افــراد عمدتا چه کســانی هســتند و اهدافشــان در 
مجلــس دهم چیســت گفت: بــه هر حــال در هر دو فراکســیون ایــن افراد 
 وجــود دارنــد و مشــی اعتدالی مــا مانع می شــود تــا با ایــن افــراد در تعامل 

باشیم.
جعفر زاده گفت: البته اســامی این افراد را نمی شود بیان کرد اما مصداق های 
تندر روی دارند، برخی ها سوابق دارند که به هر حال ممکن است در آینده نیز به 
شــی قبلی خود باز گردند به طور  در بحث برجام برخی از نمایندها موضع گیری 
های مشخصی داشتند که به هر حال افراد مشخصی هم در مجلس هستند.

وی گفت: ما ســعی خوهیم کرد با منویات رهبری فراکســیون ســوم را شکل 
دهیم ما نه جلو تر از رهبری قدم خوایم برداشــت و نــه از رهبری عقب خواهیم 
ماند، هر چیزی که به صلاح ملت و مملکت باشــد فراکســیون جدید در آن راه 

قدم خواهد برداشت.
این نماینده مجلس در خصوص تند روی اصلاح طلبان مجلس نیز گفت: هر 
آهنگی  که شــکل مجلس ششــم را در مجلس نهم تداعی کند ما از آن پرهیز 
خواهیم کرد و هر بویی که به مشام نمایندگان برسد که برخی از نمایندگان قصد 
دارند تا رفتاری مانند مجلس ششــم در مجل رخ دهد و تکرار کنند ما از آ دوری 

خواهیم کرد.

پیگیری روزواکنش روز

راه امام توسط خلف صالح ایشان به خوبی دنبال می شود 
رییس جمهور با تســلیت ایام ارتحال حضرت امام خمینی)ره( بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی، تشکیل نظام جمهوری اسلامی با رای قاطع و حداکثری مردم وپایه ریزی ارکان نظام در اولین سال پس از 
پیروزی انقلاب را بسیار حائز اهمیت دانست و افزود: این نشان از تدبیر و بینش بالای امام راحل دارد. ایشان به گونه ای عمل می کردند که نه تنها با معیار های متدینین بلکه با شاخص های دموکراسی 
در جهان نیز تطبیق داشــت. حســن روحانی اقدام مجلس خبرگان رهبری پس از ارتحال امام خمینی)ره( در انتخاب جانشــین به حق امام، در کوتاه ترین زمان ممکن را بسیار با اهمیت و تاریخی عنوان 
کرد و گفت: خداوند با عنایت خود دلها را به بهترین ســمت هدایت کرد و انتخاب صالح ترین فرد از سوی اعضای خبرگان برای دوستان جمهوری اسلامی در جهان امیدوار کننده و موجب یاس و ناامیدی 
دشــمنانی شد که چشم به روزهای پس از امام در این کشور دوخته بودند. روحانی با بیان اینکه امروز راه و خط امام توسط خلف صالح ایشان به خوبی در کشور، منطقه و جهان دنبال می شود، اظهارداشت: 
با انتخاب حضرت آیت الله خامنه ای)مدظله العالی( به رهبری انقلاب، پرچم نظام جمهوری اسلامی ایران و مردم سالاری حتی یک روز هم بر زمین نیفتاد و این انتخاب در آن دوران غم و اندوه، 

موجب آرامش و خوشحالی ملت ایران گردید.

سیاسی


